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Föredragningslista 

 

1. Årsmötets öppnande 

2. Fastställande av röstlängd för mötet 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 

5. Val av protokolljusterare och rösträknare 

6.  Styrelsens och lagens verksamhetsberättelser 

7.  Förvaltningsberättelsen för räkenskapsåret 2018 

8. Revisorernas berättelse över styrelsen förvaltning 2018 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2018 

10. Beslut i anledning av föreningens ev vinst/förlust i den fastställda balansräkningen 

2018 

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för kommande 

verksamhetsår, 2019 

12. Behandling av styrelsens och i rätt tid inkomna motioner 

13. Val av:  

Ordförande för en tid av 1 år 

Val av tre ordinarie styrelseledamöter för en tid av 2 år 

Nyval 1 styrelseledamot för en tid av 2 år 

Två revisorer för en tid av 1 år 

Tre ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, inkl en ordförande 

Ombud till SDF-möten och andra möten där föreningen har rätt att 

representera med ombud 

 

14 Mötet avslutas 
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Verksamhetsberättelse Visby AIK 2018 
Verksamhetsåret 180101 – 181231 

 

Styrelsen 

Styrelsen har under året bestått av: 

  Ordförande:  Niklas Holmbom 

                                          Vice ordf.:  Christer Petterson 

  Kassör: Erland Dahlbom 

  Sekreterare: Ted Kahlbom 

  Ledamot: Freddie Forsman 

  Ledamot:  Thomas Lundblad 

Ledamot: Patrik Nilsson 

Ledamot: Nils-Erik Folebo 

 

 

Övriga förtroendeposter 

Hotellchef:  

Niklas Holmbom 

 

Valberedningen har bestått av: 

  Johan Palmqvist 

  Mikael Andersson 

 

Revisorer: 

  Jesper Wikman 

  Dan Holgersson 
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Visby AIK senior 2018 

Försäsongen gick planenligt med två till tre träningstillfällen i veckan, inledningsvis inomhus 
i Säve och Södervärn, för att sedan växla till Rävhagens konstgräs. 

Första tävlingsmatchen spelades mot FC Gute i DM. Matchen slutade 8-1. Efter en väl 
genomförd första halvlek (1-3) tog Gute över i andra och visade att det skiljer en hel del 
mellan Div 2 och Div 4. DM avslutades med 2-2 mot Dalhem. En tvåmålsledning tappades 
under matchens sista 10 minuter. Att tappa poäng mot Dalhem under matchens slutskede 
var dessvärre ett återkommande tema den här säsongen, skulle det visa sig… 

Seriepremiären i Div 4 spelades mot Hangvar Sk på Rävhagens konstgräs. trots hyfsat spel 
och ett premiärmål av Markus Keinonen startade säsongen med en förlust med 4-1. Tyvärr 
var detta början på en tuff säsong för oss. Första vinsten kom i 5:e omgången mot När IF2-1  
på hemmaplan. Trots stundtals bra spel radade vi upp förlustmatcher och samlade tyvärr 
bara ihop 10 poäng under säsongen och åkte därmed ur div 4. 

Träningsmässigt har det varit upp och ned under säsongen, men det har aldrig nått 
oroväckande nivåer, vilket det gjort tidigare år. Mot slutet av säsongen lånade vi in 
målvakterna Emrik Johansson och Zeb Wiman från FC Gute. Glädjande nog har vi under 
säsongen lyft upp flera P02:or som förhoppningsvis kan bilda en stomme i framtida A-lag 
och i nystarten i div 5 2019.  

Vi tackar vår tränare Jonas Fritz för hårt slit under säsongen och välkomnar Adam Lundberg 
och Daniel Johansson som kommer vara spelande tränare under 2019. 
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Visby AIK ungdomsfotboll 2018 

Under 2018 har vi fortsatt att dela anläggningen med hyresgästerna på vandrarhemmet. 

Alla ledare och spelare har gjort en stor insats och samarbetat bra så vi har kunnat samsas 

lokalerna. 

Under året har vi tyvärr tappat vårt yngsta lag 11/12 eftersom spelarunderlaget minskat. 

Dock har P05 dubblat antalet spelare under året vilket vi såklart ser väldigt positivt på. 

Vårt P04 lag deltagit i Småland serie under året med stor sportslig framgång.  

Ungdomslagen har ställt upp och bemannat föreningens kiosk vid i stort sett samtliga 

hemmamatcher och vi har även genomfört två sammandrag i kvartersligan med ledare och 

föräldrars hjälp. 

Ledarna har under året gjort ett stort arbete med att möta de ungdomar som kommer till 

vår verksamhet. Det är kul att se att samarbetet mellan de olika lagen ökar i alla åldrar. 

Detta är viktigt för att kunna fortsätta spela matcher trots att trupperna blir mindre.  

När det gäller vår hemmaarena så är det bara att säga ett stort tack till Lasse och Ulf för ett 

bra år trots svåra förutsättningar p.g.a av torkan. Klippta gräsmattor och fint kritat vad kan 

en ung spelare mer begära. 

Det är med tillförsikt som vi nu påbörjar ännu en säsong, vi har 3 lag i ungdomsserier under 

2019 på Gotland. Under året kommer våra P04 även i år spela i en serie i Småland.   

Med hopp om fortsätt engagemang från ledare och föräldrar under 2019 och inte minst ett 

stort tack till alla ungdomsledare för att ny sprider så mycket positiv energi omkring er. 

Det har varit en glädje att få finnas med i Visby AIK Ungdom 
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  Visby AIK P-02 2018 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
I GA cup hade vi 16 st spelare att välja på och satte ihop ett lag som spelade tillsammans och 
det gick helt ok under fredagen. Tyvärr fick vi sedan ett uppehåll till på lördagen när vi hade 
en mycket lång dag och på slutet var vi inte tillräckligt fokuserade och tappade spelet helt i 
slutspelet. Mer info och tabellen ser du nedan. 

Grupp A 

• Fardhem/Garda BK - Vit 
• FC Gute Lag2 - Svart 
• Vallentuna BK RÖD - Röd/ vit/ vit/ vit (Svart/vitt) 
• Visby AIK - Svart/vit 

  Datum Plan    

80.  Fr 26 jan 22.00  Wgy  Visby AIK 0 - 2 Vallentuna BK RÖD 

87.  Fr 26 jan 22.40  Wgy  FC Gute Lag2 2 - 3 Visby AIK 

262.  Lö 27 jan 12.10  Söd  Värmdö IF 2 0 - 2 Visby AIK 

http://www.cupmate.nu/matcher.php?iCupID=12455&iClassID=7493&iGroupID=64206&iTeamInCupID=69443
http://www.cupmate.nu/matcher.php?iCupID=12455&iClassID=7493&iGroupID=64206&iTeamInCupID=69143
http://www.cupmate.nu/matcher.php?iCupID=12455&iClassID=7493&iGroupID=64206&iTeamInCupID=64755
http://www.cupmate.nu/matcher.php?iCupID=12455&iClassID=7493&iGroupID=64206
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352095
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352095
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352095
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352101
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352101
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352101
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352089
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352089
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352089


7 
 

  Datum Plan    

355.  Lö 27 jan 16.50  Söd  Visby AIK 1 - 2 Fardhem/Garda BK 

    S V O F +  -   P 

1. Vallentuna BK RÖD 4 3 1 0 9-3 6 10 

2. FC Gute Lag2 4 2 0 2 9-8 1 6 

3. Visby AIK 4 2 0 2 6-6 0 6 

4. Fardhem/Garda BK 4 2 0 2 6-8 -2 6 

5. Värmdö IF 2 4 0 1 3 5-10 -5 1 

  Datum Plan      

470.  27 jan 18.30  Söd  1/4 Vallentuna BK RÖD  3 - 0 Visby AIK 

  
Vi var 13 st spelare efter att ha tappat tre spelare efter GA cup med skador eller att de 
flyttats från Gotland som de aldrig kom tillbaka till fotbollen under säsongen. 
Vi hade liten grupp och hade svårt att få ihop ett lag under större delen av säsongen och 
efter sommaren fick vi ropa in allt och alla som vi bara kunde. Vi tvingades flytta om flera 
matcher för att det skulle kunna fungera då vi lånade målvakt från flera olika lag för att få 
ihop lag. 
Med facit i hand hade det varit bättre att spela laget med de vuxna i div 6 även om det gjort 
att våra yngsta spelare då varit 14 år som spelar seniorfotboll vilket inte känns ok. 
Vi hade blandade resultat och när vi väl hade stora delar av truppen med så gjorde vi ok 
resultat även mot de bästa lagen i vår grupp. Vi slog exempelvis vinnaren av serien två 
gånger efter bra spel och inställning från laget. 
Vi spelade även ett par matcher som vi bara kan glömma och släppa där det inte fanns 
mycket att lära sig när vi inte fokuserade på det vi skulle göra tillsammans. 
Vi började året med samma ledarstab som året innan men på slutet var vi inte riktigt så 
många som orkade hela vägen av olika anledningar. 
Ett stort tack till Mats Enström och Kjell Lagerström som fått stå ut med samtal och 
diskussioner i tid och otid för att stötta vårt lag för att inte tala om spelare och föräldrar i 
deras lag som fått hjälpa till. Vi hoppas samtidigt att vi givit ett par av deras killar en 
möjlighet att utmanas. 
I tabellen kan vi väl direkt säga så har vi knappt spelat en enda match utan en anmälan från 
ett av lagen i serien mot vårt lag på dispenser de vetat om att vi inte fick då de har inblick i 

http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352110
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352110
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=352110
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=356783
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=356783
http://www.cupmate.nu/match.php?iCupID=12455&iMatchID=356783
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dispensansökningarna. Något som var en förutsättning för att vårt lag skulle kunna delta i 
serien och som vi aldrig varit otydliga med i samband med anmälan till ungdomsserien. 
Flera av våra spelare dubblade och spelade även med A-laget under säsongen som gick. 
  
Serie P15/16 

Tabell Totalt 

Lag S V O F GM-IM D P 

IFK Visby 16 11 1 4 35-17 18 34 

FC Gute 1 16 9 3 4 44-33 11 30 

Fardhem Garda BK 16 6 1 9 42-44 -2 19 

FC Gute 2 16 5 2 9 42-49 -7 17 

Visby AIK 2 16 2 1 13 16-54 -38 7 

Visby AIK 1 Utgått 

  
  
Efter säsongen så samlades vi allihopa för att bowla och käka pizza och hade då även med 
de nya killarna som anslutit. 
  
  
 

Visby AIK P04 2018 
Ledarna: 

Laget startade året med 5 ledare (Mats, Kjell, Peder, Peter och Henrik) sedan under 

säsongen så byggde vi på med Niclas som närmast kom från Väskinde, han har gått in som 

tränare. 

Vi har även Michael S som gått in som administratör och Mikael A som materiellare. 

Under hösten så hamnade vi ett tag i ett läge då vi knappt hade några ledare kvar då några 

valde att lämna sitt uppdrag. 

Klubben fick då i uppdrag att hitta nya tränare/ ledare och detta resulterade i att Mats och 

Niclas fick huvudansvaret för laget och att vi andra kompletterar runt om laget. 

Ledaruppställning är just nu: 

Niclas och Mats har huvudansvaret för laget/Tränare 

Kjell Lagledare 

Peder Tränare 

Henrik Webb ansvarig/administratör 

Michael S Planbokare/administratör 

Mikael A materiellare 

Peter Sellin har valt att lämna sitt uppdrag till säsongen 2019 

http://gotland.svenskfotboll.se/spelprogram-och-resultat/serier/?flid=164402
http://gotland.svenskfotboll.se/spelprogram-och-resultat/serier/?flid=221887
http://gotland.svenskfotboll.se/spelprogram-och-resultat/serier/?flid=191557
http://gotland.svenskfotboll.se/spelprogram-och-resultat/serier/?flid=221888
http://gotland.svenskfotboll.se/spelprogram-och-resultat/serier/?flid=114513
http://gotland.svenskfotboll.se/spelprogram-och-resultat/serier/?flid=45430
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Truppen: 

Laget började året med 28 starka barn men har under säsongen haft 6st som valt att gå 

vidare med annat, dom som har lämnat under säsongen är Hilda, Neo T, Noel W, Wilhelm, 

Jesper och Melvin L. 

Vi önskar alla dessa barn ett stort lycka till med allt ni tar er för! 

Vi är nu 22st som startar säsongen 2019. 

 

Träningar: 

Under 2018 så har vi tränat mellan 2–5 pass i veckan, antalet träningar har varierat 

beroende på var vi är i säsongen. 

Högsäsong så har det varit lite mindre träningar och under låg säsong så tränar vi mer för att 

dom ska orka/vara skadefria under hög säsong. 

 

Träningsmatcher: 

Vi har under året genomfört ett antal träningsmatcher, några av dom vi har mött är P18, 

Gute och AIK P02. 

Dessa träningsmatcher är något vi kommer att fortsätta med under 2019 för att grabbarna 

ska var redo till serien sätter igång, Vi ska även ställa upp för dom lag som kanske inte får 

lika många matcher som vi eller tycker att vi är en bra värdemätare för deras lag att träna 

mot. 

 

Serier: 

Laget har under säsongen varit med i 2st serier. 

Vi har deltagit i P04 serien här på ön med bra resultat trots att vi stött på lite motstånd och 

extra krångel när vi velat flytta matcher, och sedan har vi även spelat i Smålandsserien. 

Tack vare ett riktigt bra samarbete med Smålands FF och Oskarshamn så lyckades vi lösa så 

vi fick spela alla hemma och borta matcher i Oskarshamn vilket har gjort resandet väldigt 

smidigt. 

Vi lyckades också få ner 4 lag som kom och bodde på Traume och spelade dubbelmöten här 

på ön, och det gjorde att vi slapp 4 resor och att fler föräldrar fick möjlighet att kolla in sina 

barn på hemmaplan. 

 

Vi var även över till Öland och spelade uppsamling heat med matcher och så sov vi över, 

detta är alltid roligt och givande för laget och framförallt massor av energi åt oss ledare! 

 

Cuper: 

Vi har under 2018 deltagit 2 turneringar. 

 

GA Cup spelade den 26–27 januari och det är en perfekt turnering i en annars ganska tråkig 

månad och är en turnering som vi vet grabbarna tycker är kul och som vi ledare gillar. 
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Resultatet är som alltid i denna turnering bra, den verkar passa oss. 

  

Vi var och spelade Forwarcupen den 9–12 augusti, fantastisk cup som är väldigt välskött, 

men med skitväder som vanligt! 

Resultat mässigt så var det inte vad vi önskade men det är också en erfarenhet och då får vi 

något att träna på. 

 

Fysträningar: 

När det gäller fysträningar så har vi tagit lite kliv i år, vi har försökt att då och då bjuda in 

någon utanför laget som kan hålla i ett pass. 

Jorma var hos oss i somras och hade löp pass, mycket bra pass! 

Sedan har vi sedan december 2018 haft Sofie från Fyslandslaget hos oss ungefär en gång i 

veckan, Mickael Dunèr har vänligen sponsrat oss med ett par tillfällen och sedan har vi tagit 

några tillfällen själva genom lagkassan. 

Dessa pass är helt fantastiska och gör underverk för grabbarna. 

Stort tack Micke för dit värdefulla stöd till vårt lag. 

 

Värdegrundsarbetet: 

Den 10-12 Maj så var vi 8 föräldrar/ledare som åkte på en värdegrunds konferens för att 

diskutera och ta fram värdegrunder som vi vill att vårat lag ska stå för. 

Detta arbetet har vi lämnat till SISU som med hjälp av oss vill lämna detta vidare till 

styrelsen för att se om detta är något som klubben vill arbeta in också. 

Dokumenteten från det arbetet finns hos Henrik och Kjell. 

 

Övrigt: 

Under övrigt så kan vi berätta att vi haft en heldag med grabbarna på Alléskolan då vi har 

pratade om vad vi ledare förväntar oss av dom och vad dom förväntar sig av oss och 

varandra. 

Vi hade också en jätte trevlig kväll på Joda med laget där det bjöds på mat och prisutdelning 

av medaljer. 

 

Mot 2019  

//Henrik och Kjell 
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Visby AIK P05 2018 

Årets inledning 

Vid årsskiftet 2017/18 hade vi 9 spelare i truppen och var 2 ledare, detta efter att tidigare 

under vintern tappat en hel del spelare i samband med att vi gick över från att vara ett 04- 

lag till att bli ett 05-lag (se verksamhetsberättelse för 2017). 

Vi ställde upp i GA Cup i januari och och gick till kvartsfinal där vi förlorade med 1-2 mot 

Hammarby. 

Då truppen saknade målvakt turades killarna om att stå i mål och sett till förutsättningarna 

gjorde killarna en jättefin insats i turneringen. 

 

Träningssamarbeten 

Under början av året tränade vi en del tillsammans med Visby AIK P06, främst inomhus. 

I slutet av mars började vi träna tillsammans med Väskinde AIS P04-lag, ett 

träningssamarbete som vi fortsatte med under hela utomhussäsongen – fram till mitten av 

oktober. 

Under slutet av året, och i början av 2019, har vi återigen tränat med Visby AIK P06 (nu både 

inomhus och utomhus). 

Inför seriespelet 

Innan serien drog igång under våren så fick vi några tillskott till spelartruppen. 

Dels två tidigare spelare som återvände till laget, varav en är målvakt vilket truppen 

verkligen behövde. 

Dels bestämdes det att fyra killar från P06-laget regelbundet skulle spela matcher med oss i 

05-serien. 

 

Seriespel 2018 

Seriespelet under året blev framgångsrikt. En majoritet av matcherna slutade med segrar, 

men några oavgjorda matcher och en del förluster blev det också. 

Det var en rolig och jämn serie som var utvecklande för laget. 

En enda förlustmatch förlorades med mer än ett mål och även bland segermatcherna så var 

de flesta jämna. 

 

Samarbeten seriespel/cup 2018 

Precis som året innan så spelade några av våra 05:or en del matcher med 06-laget under 

årets seriespel. 

Alla 04:or och 05:or i truppen fick även erbjudande om att spela med VAIS i P04-serien. 

Fyra killar gjorde det under året och fick en försmak av att spela 11-manna. 

En spelare lånades även ut till Visby AIK P04 för deltagande i cupspel på fastlandet. 

En spelare från Visby AIK P04 hade, efter överenskommelse med deras tränarstab och 

spelarens föräldrar, stående inbjudan till våra matcher och deltog i 6-7 matcher under 

säsongen. 
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Vid ett tillfälle lånades även en ytterligare spelare in från P04-laget. 

Vi är glada för alla dessa samarbeten och hoppas att det har gynnat alla involverade killar i 

deras utveckling som fotbollsspelare. 

 

Tillskott i tränarstaben 

Under november månad anslöt Christer Pettersson till tränarstaben. 

Med stor erfarenhet från tidigare tränaruppdrag och även den skjuts som en ”ny röst” kan 

bidra med så har han blivit ett starkt och välbehövligt tillskott till ledarstaben. 

 

Årets avrundning 

Under slutet av året ställde vi upp i två futsalcuper där det blev en tredjeplats i en 04/05-cup 

under höstlovet (där vi blev bästa 05-lag) och en andraplats i mellandagscupen (efter 

strafförlust i finalen). 

Laget gjorde även en fantastisk insats i GA Cup i januari, men det hör hemma i 

verksamhetsberättelsen för 2019. 

 

Läget just nu 

I dagsläget är vi 14 spelare och 3 ledare, klart bättre siffror än när 2018 startade. 

Vi har också 3 spelare som tränat med oss under vintern och som vi hoppas vill bli en 

permanent del av laget. 

Gällande årets seriespel så är det lite typiskt, med tanke på att flera av våra killar redan gått 

bak ett år i serieindelningen, att SvFF bestämt att 14-åringar från och med 2019 ska spela 9- 

mannafotboll istället för 11-manna. 

 

Men killarna verkar ta det med ro och många uttrycker istället att det ska bli kul att spela i 

en serie med formella resultat och en tabell. 

Sammanfattningsvis så ser läget bra ut för laget. 2018 var ett år då det mesta pekade uppåt 

för oss och vi har ingen anledning att tro på en sämre utveckling under 2019. 

 

Nedtecknat av: 

Freddie Forsman 

Lagledare 
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Kvartersligan 2018 

33 ungdomslag har varit i gång i kvartersligan med 465 stycken barn och cirka                          

50 talet ledare. Med 78 matcher på våren samt 80 matcher på hösten och ett sammandrag 

den 6/6 och ett sammandrag den 1/9 i samarbete med våra sponsorer som hade 

kringarrangemang runt våra planer på Traume och det är välbesökta sammandrag med cirka 

1500 personer på plats varje gång. 

Avslutningen den 6/10 startade med samling på parkeringen utanför Gutavallen sedan gick 

marschen via Adelsgatan med kulturskolans musikkår i spetsen upp till Visby Centrum för 

prisceremonin och utdelning av medaljer och saker ifrån våra sponsorer. På scenen stod 

Jimmy Aldén med kamrat för lite sång och musik. 

 

Så här såg den första kvartersligan tröjan ut enligt utsago. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



14 
 

Avslutningen på Visby Centrum. 

 

 

 

Klubbens arbete på Stora Torget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Visby AIK har monterat och demonterat marknadsstånd under året åt 

Visby Centrum vi utförde detta vid 2 tillfällen under hösten med hjälp av 

klubbens egna spelare och ledare. 

 

Vi har även inventerat vid 2 tillfällen på ICA Maxi med ett 6o-tal personer per gång. Vi har 

också delat ut Gotlands Gratistidning i V28 åt vår sponsor. 
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Klubbens ledarresa 24–25/3 till Friends Arena i Stockholm. 

Vi var 26 stycken ledare som åkte för att se Sverige - Chile. På båtresan upp så diskuterades 

klubbens framtid och vad som behöver göras. Perssons buss tog oss till Adidas i Solna för 

uppladdning inför matchen och se deras kollektion. 

 

Sverige hade problem med att utmanövrera ett organiserat Chile som vann matchen med 

1–2 Sverige som aldrig har förlorat en tävlingsmatch på Friends Arena tidigare med Janne 

Andersson som tränare så var detta ingen bra start inför årets VM i Ryssland. Arturo Vidal 

gjorde 0–1 i 21 minuten som sedan Ola Toivonen kvitterade men efter slarv i försvaret så 

kunde Marcos Bolados göra 1–2 i matchens sista minut.  
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  Verksamhetsplan 2019  

 
Seniorverksamhet 
Visby AIK kommer ha ett lag i Division 5 och ett lag i division 6. Laget spelar sina 
hemmamatcher på Traume. 
Seniorlagen leds av våra tränare Adam Lundberg och Daniel Johansson. Till sin hjälp har de 
lagledare Johan Palmqvist. Truppen består av ca 30 spelare. Målet är att fortsätta utveckla 
spelet och spelarna och att ha en verksamhet där ungdomsspelare/juniorspelare slussas in i 
A-laget när de är redo. 
 
Ungdomsverksamhet 
Samtliga ungdomsledare skall erbjudas att gå utbildning. Alla spelare skall få möjlighet att 
delta på lika villkor. Daniel Johansson har rekryterats som ungdomsansvarig med focus på 
rekrytering av nya lag. Samarbetet mellan de olika lagen skall fortsätta och intensifieras.  
 
Kvartersligan 
Alla skolor i Visby med omnejd skall få inbjudan i god tid så att alla skall få möjlighet att 
delta. 
Vi skall öka vårt antal deltagare till kommande år. 
 
Ledning 
Styrelsen avser att fortsätta arbetet med att utveckla den sportsliga verksamheten. Genom 
att uppmuntra och stödja samarbete mellan lagen tror vi att vi kommer få en hållbar 
verksamhet i alla åldrar. Styrelsen kommer också att göra en plan för hur rekrytering av nya 
lag ska gå till. Arbetet med att utbilda ledare fortsätter. 
 
Visby AIK:s årshjul kommer utvecklas och skall implementeras ute i lagen.  
 
Styrelsen avser att göra vissa renoveringar på vandrarhemmet. Vandrarhemmet kommer 
under året att bygga upp sin verksamhet igen efter uthyrningen. 
 
Under året kommer det genomföras ett KM och en ledarresa. 
 
Traume Vandrarhem 
Bygga upp vandrarhemsverksamheten igen. Vi avser att genomföra viss renovering på 
vandrarhemmet.  
 
Traume IP 
Vidmakthålla och vidareutveckla anläggningen. Eftersom Lasse ska sluta kommer vi under 

året att rekrytera ny personal till Traume. 

 

 

 


